
 

Zápis ze schůze finančního výboru Zastupitelstva MČ Brno-Útěchov 

11. 9. 2024 (16:00 – 16:40 hod.) 

 

 

 

Místo konání: Brno-Útěchov (radnice MČ) 

Přítomni: RNDr. Luděk Zahradníček, předseda výboru 

Dana Králová 

Miroslava Němcová 

Ing. Ivan Dyba 

omluvena: Mgr. Darja Balcárková, DiS 

Za úřad MČ přítomni: Jitka Koldovská, účetní a PaedDr. Ladislav Filipi, tajemník MČ. 

 

1. Výbor se seznámil s rozpočtovými opatřeními č. 6 (schváleno v pravomoci starosty) a č. 7 

(bude projednáno na zasedání ZMČ 16. září). K oběma neměli členové výboru připomínky. 

2. Výbor se seznámil s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu městské části Brno-Útěchov. 

K návrhu neměli členové výboru připomínky. 

3. Výbor se seznámil s návrhem vyhlášky města Brna o místních poplatcích. V městské části 

Brno-Útěchov nedochází k žádným změnám. Výbor s touto skutečností souhlasí. 

4. Na žádost Ing. Dyby byly diskutovány podmínky pronájmu části Společenského centra pro 

účely provozu občerstvení. V diskusi převládl názor, že provozovatel občerstvení by měl 

nést náklady na spotřebované energie a vodu. Jako vhodné vodítko bylo v diskusi navrženo, 

aby skutečná spotřeba byla odhadnuta na základě příštího a předchozího vyúčtování. Nikdo 

nezpochybnil zájem MČ na existenci provozu občerstvení. 

 

Zapsal: 

RNDr. Luděk Zahradníček 

5. června 2024 


